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Bijeenkomst Verbindingsgroep Van Brakelstraat 1  

inzake huisvesting amv’ers in pand Assink Lyceum 

 

Datum : 7 mei 2025 

Aanwezig :  Vanuit gemeente; projectleider opvang vluchtelingen, projectmedewerker 
opvang vluchtelingen, ambtenaar integrale veiligheidszorg 

  Politie 

  Deelnemers verbindingsgroep (omwonenden Van Brakelstraat) 

 

 

 

1. Welkom en introductie 
Welkom. Klein voorstelrondje. 
Cafer Ulu is vanuit politie contactpersoon voor COA 
 

2. Update stand van zaken 

• De locatie is aangeboden aan het COA.  

• COA beoordeelt of de locatie geschikt is 

• Na geschiktheid voorbereiden verbouwing 

• Verbouwing start na afloop van het schooljaar 

• Inrichting terrein  

• Gebruik overige delen van de school  

• Afspraken over veiligheid, begeleiding, huisregels  

• Bestuursovereenkomst Gemeente Haaksbergen en COA 
 
We hebben de verbindingsgroep nu alvast zonder COA opgestart, zodat we later goed 
voorbereid met COA om tafel kunnen gaan. 
 
Omwonende: De gemeente zegt dat er weinig overlast is van de AMV jongeren in de 
Molenstraat, maar als je met buurtbewoners spreekt hoor je tegenovergestelde verhalen. 
Cafer Ulu van de politie geeft aan dat het over andere jongeren gaan. Wel ook jongeren 
van AMV uit Rekken, maar veelal jongeren uit Haaksbergen zelf. De gemeente heeft de 
omwonendenbijeenkomsten in de Molenstraat afgeschaald, omdat er weinig 
belangstelling was.  
 
Politie gaat vaak langs bij COA om contact goed te houden, niet perse omdat er overlast 
is. 
 
Bewoners hebben invloed op afspraken in bestuursovereenkomst. 

 

3. Aanvullende bespreek- / aandachtspunten vanuit de verbindingsgroep: 

• JOP + AMV opvang– is onevenredig zware belasting voor de wijk 
o Nu al veel jongeren op pleintjes in de wijk > bij vuurwerk politie bellen. 
o Er is niet altijd controle, maar wel met grote regelmaat.  
o Melden bij problemen is van groot belang > bij overlast melden, dan kan er actie 

op ondernomen worden.  
o JOP is een pilot van een jaar. Het wordt maandelijks geavaleerd. Bij 

onevenredige overlast wordt de JOP weggehaald. Er worden met gemeente, 
Skillz, politie goede afspraken gemaakt om juist de overlast zoveel mogelijk te 
beperken. Nu 2 locaties voor de JOP’s aangewezen.  
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• Jongeren Rekken: er is elke 4 weken overleg met jeugdorganisaties. Proberen jongeren 
die overlast geven in beeld (dat zijn niet persé AMV’ers uit Rekken) te krijgen. 
 

• Duidelijke einddatum. Medio 2029.  
 

• In bestuursovereenkomst vastleggen: niet meer dan 50 jongeren.  
 

• Activiteiten: wat hebben jongens te doen in het weekend?  
o Er worden activiteiten georganiseerd, oa sporten. Er is veel aandacht voor de 

jongeren, ook intern vanuit COA. 
 

• Huisregels afspreken > hoe laat moeten ze binnen zijn? Uiterlijk 22.00 uur in de avond. 
 

• Wie is verantwoordelijk voor onderhoud van het pand? Moet niet zo verloederen als 
Theo Scholtenschool. Daar maken we afspraken over met het COA. Het scheelt dat het 
nu bewoond gaat worden. De Theo Scholtenschool wordt versneld gesloopt. 
 

• In hoeverre is Domijn in de wijk aangesloten? Verlichting gangetjes zou wenselijk zijn. 
Ook bij speeltuintje in Cornelis Jolstraat is verlichting wenselijk. 
Nota Bene; inmiddels toezegging van Domijn om aan te sluiten bij de Verbindingsgroep.  
 

• Veel zwerfafval. Er wordt wel goed opgeruimd door Twente Milieu.  
 

• Voor sporthal de Els zijn vaak dealers. Als je het ziet: meld het, noteer kenteken, model 
auto. Geef info door aan politie. 
 

• Opvanglocatie is 24/7 nummer bereikbaar voor buurt. De dagcoördinator onderneemt 
dan actie. Een omwonende hoort dat er in de Molenstraat niet wordt opgenomen. Als dat 
zo is, meldt het dan bij de gemeente. Er moet uiteraard wel aan de afspraken gehouden 
worden. Dus dan kan gemeente het met de COA bespreken. Er zijn 24/7 begeleiders 
aanwezig. 
 

• Meeste huisregels zullen meegaan vanuit de Molenstraat. Omdat nieuwe locatie is, 
zullen er ook nieuwe afspraken gemaakt worden.  
 
 

4. Afspraken maken over inrichting terrein:  

• Graag ingang andere kant (meeste ruimte) – Kortenearstraat (lerareningang) 
 

• Hoe gaan de jongens naar school? Met busjes? Daar moeten we afspraken over maken 
> ook waar fietsenstalling moet komen. Parkeerplaatsen kunnen eventueel bijgemaakt 
worden. COA moet aangeven hoeveel parkeerplaatsen ze nodig hebben. Ook afspraken 
maken over verkeersveiligheid.  
 

• COA moet eerst met voorstel komen, daar kunnen we dan op reageren.  
 

• Politie: wenselijk is 1 ingang. Liefst met heg omheinen. Dan is het het meest 
overzichtelijk om het terrein te kunnen beveiligen. De beveiliger heeft dan zicht op 1 
ingang.  
 
 

5. Hoe verder? 

• Wanneer COA akkoord is stellen we de omwonenden hiervan op de hoogte. Er wordt 
nog een bijeenkomst georganiseerd voor de omwonenden zodra er meer duidelijk is.  
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• COA gaat gedeelte van het pand huren, niet het hele pand.  
 

Bij een volgende bijeenkomst kunnen we een begeleider vanuit COA erbij vragen.  

Misschien kan Domijn ook een keer aansluiten?  

 


